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Ronnebyortens ÄSKO   Protokoll fört vid styrelsemöte 
      i Gammelstorp 2017-08-22. 
 
Närvarande: Bengt Viktorsson, Lars Engdahl, Per Bertland, Bertil Enarsson, 
Mathias Jäghagen, Sven Holgersson, Ronny Jönsson och Tomas Hansson. 
Frånvarande: Markus Svensson. 
 
§ 1  Lars Engdahl hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
 
§ 2  Till att justera dagens protokoll valdes Per Bertland. 
 
§ 3  Dagordningen godkändes. 
 
§ 4  Föregående protokoll från 18/7 lästes upp och godkändes. 
 
§ 5  Reflektioner kring sommarträffen den 8/8. 
  Vid årets sommarträff med jaktlagen som ägde rum vid Skogsstyrelsens 
  kursgård i Gammelstorp Möljeryd kom ett femtiotal personer. Upplägget var i 
  stil med tidigare år, tävlingar, enklare förtäring, priser och såklart lite
  information om arbetet i skötselområdet. De som närvarade uppfattades som 
  nöjda med arrangemanget. 
 
§ 6  Jakten på kronvilt, hind och kalv. 
  En hind är rapporterad skjuten av jaktlag i Mölleryd, Johannishus. 
 
§ 7  JaktVakt. 
     Systemet är fortfarande under utveckling och uppdateringar sker kontinuerligt. 
  Mycket av de uppdateringar som görs är för administratörer inom skötsel-
  området och bör därför inte påverka de enskilda jaktlagen nämnvärt. 
     Styrelsen planerar för en genomgång eller utbildningskväll för i första hand 
  jaktledare och rapportörer. Planen är att den kommer äga rum den 26/9, om 
  intresse finns. Frågan om utbildning tas upp på höststämman. 
  
§ 8  Inför höststämman den 19/9. 
  Höststämman är tänkt att hållas den 19/9 klockan 19.00, som brukligt i 
  Möljeryds bygdegård. Styrelsen träffas klockan 18.00. Tilldelningsgruppen 
  kommer med förslag på tilldelning inför höstens älgjakt och beslut fattas av 
  stämman. Enligt den av ÄFO och Länsstyrelsen godkända skötselplanen har vi 
  sex (6) tjurar, sju (7) hondjur och fjorton (14) kalvar att fördela. 
  
§ 9 a) Rapporter och skrivelser. 
  En död älgtjur, udda tiotaggare, är hittad i Kättorp den 18/8. Av kvarlevorna 
  att döma har älgen legat där i ungefär en vecka. 
 b) Bertil och Per fortsätter att uppdatera de förändringar som skett inom 
  skötselområdet i fråga om arealförändringar, fastighetsregister och byten av 
  jaktledare. 
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§ 10  Ekonomi. 
  Saknar fortfarande arealavgift för jaktlag Inge Berggren för jaktåret 2016/2017. 
  Detta trots flera påtryckningar via både mejl och telefonsamtal. 
  Ekonomin i föreningen är för övrigt god. 
 
§ 11  Nästa möte. 
  Nästa styrelsemöte blir den 17/10. Trettiodagarsmötet den 7/11. 
 
§ 12  Övriga frågor. 
  De jaktlag som under föregående år gjort övertramp i avskjutningen och som 
  därför blivit tilldelade repressalier under den förestående säsongen, kommer 
  skriftligen att bli uppdaterade om detta, i god tid innan höststämman. 
  Tilldelningsgruppen kommer också bli informerad. 
  Beslut om vilka påföljder som kommer avkrävas de olika jaktlagen togs på 
  styrelsemöte den 10/1 2017. 
 
§ 13  Lars Engdahl tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
 
 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 

 ______________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Per Bertland 

  
 

 Ordförande 
 

 ____________________ 
 Lars Engdahl 


